
 

 

 

Comunicat de premsa en resposta al grup municipal i secció local d’ERC-AM 

 

Palau-solità i Plegamans, 5 d’octubre de 2023 

 

Des de l’AAVV de veïns i veïnes de Can Riera volem expressar el nostre total rebuig a l’aldarull 

que es va produir en acabar el ple del passat dia 28 de setembre de 2023. Volem manifestar que 

som gent de bé i de Pau, i que en la nostra reivindicació no hi cap ni l’insult, ni l’assetjament, ni 

la manca de respecte cap a ningú. Pel que lamentem que s’hagin pogut sentir assetjats en algun 

moment, ja que no era pas la nostra intenció. 

 

CRIDEM, sí, i ben fort per deixar palesa la nostra disconformitat a un projecte social que es vol 

dur a terme, a un indret descartat en el seu moment per l'INCASOL que considerà que el lloc 

proposat per construir els habitatges d’HPO estava en una zona disseminada i sense cap tipus 

de servei. Des de Can Riera denunciem que la ubicació no és la correcta, ni pels veïns i veïnes 

que viuen al barri actualment, ni pels nous que vindran. 

 

Seguint en la línia del seu comunicat de premsa, i donant una visió més global, no és solament 

des d’ERC que sou partidaris de la construcció d’HPO. Per sort, no hi ha cap força política, ni cap 

veí ni veïna de Palau (inclòs Can Riera) que mostri disconformitat a la necessitat d’habitatges 

més assequibles i dignes per a la gent jove. Tots tenim clar que el dret a l’habitatge és un dret 

universal i fonamental. En aquest punt estem absolutament d’acord, no hi ha res a dir. Però 

quan diem habitatge digne, ens referim a un habitatge també de qualitat i ubicat al lloc a on els 

seus veïns i veïnes puguin tenir accés a tots aquells serveis essencials per a la vida diària. 

 

Des de l’AAVV ens consta que no s’ha dut a terme un estudi al municipi que ens doni unes xifres 

reals de la necessitat que hi ha a Palau d’habitatges d’HPO. A hores d’ara no s’ha fet públic cap 

estudi relacionat amb aquesta NECESSITAT REAL i per tant és una qüestió que ens sembla 

prioritària a tenir en compte . No entenem ni la urgència ni la emergència social que comenteu, 

perquè no heu donat cap dada al respecte. Si fos una emergència social tan important s’hauria 

d’haver donat resposta molt abans. 

 

Quan parleu de que no us heu amagat de voler fer habitatge social, és cert, però hi ha hagut tal 

manca de informació i transparència a la gent de Palau i, sobretot als veïns i veïnes de Can Riera, 

que ha provocat que no tingueu el recolzament dels veïns i veïnes del barri i que, fins i tot, la 

majoria de forces polítiques del municipi s’hagin  posicionat defensant la nostra reivindicació. 

 

Estareu d’acord que, un projecte social, s’ha de fer no només amb un CONSENS SOCIAL  sinó que 

també amb la PARTICIPACIÓ de tots els agents polítics i socials per garantir que l’execució dels 



 

 

projectes siguin exitosos a curt i llarg termini, i evitar, en la mida del possible, un fracàs fruit 

d’actuacions precipitades i sense estudis tècnics i socials que els recolzin. 

 

Sr. Lozano, vostè i nosaltres sabem que, en la reunió que vàrem mantenir el dia 19 de maig, just 

uns dies abans de les eleccions municipals, vau reconèixer i dir públicament que éreu conscients 

que el lloc proposat no era el lloc idoni per fer els habitatges d’HPO, però que el projecte 

s’executaria de totes formes. No sereu el primer municipi en rectificar allò que encara sou a 

temps de modificar. Mireu, per exemple, els casos com – Manlleu, que anul.la la construcció de 

69 pisos socials finançats amb fons europeus, apostant per un model amb MENYS IMPACTE 

URBANÍSTIC. També - Corró d’Amunt que celebra la proposta de trasllat dels pisos previstos que 

s’han de situar on hi ha els serveis i - Sant Cugat del Vallès que descarta un dels majors projectes 

d’habitatge . 

 

Com bé dieu en el vostre comunicat, fa ben poc s’acabà una promoció d’habitatges unifamiliars  

els quals, cal puntualitzar, són de promoció privada i que, a més, va ser des del consistori que es 

van atorgar les llicències pertinents per l’execució de l’obra. Llicències que es van concedir ja 

sense fer cap mena de previsió d’infraestructures viàries que permetin als nous Palauencs i 

Palauenques  (la majoria parelles joves amb fills petits i/o adolescents) ni tan sols poder aparcar 

al carrer, donat que no hi ha zona habilitada per tal efecte, havent-ho de fer a llocs com sobre 

voreres i al bosc.  

 

El fet de tenir majoria absoluta no vol dir poder tirar endavant projectes que, amb la intenció de 

fer un bé social com en aquest cas, puguin crear malestar a les persones que es veuran per 

sempre més afectades en el seu dret a un habitatge digne. Sense oblidar que, en qualsevol cas, 

calen estudis que justifiquin l’execució de projectes públics. Cal remarcar que segurament 

encara no ha nascut la generació que veurà el fi de la concessió, ja que aquesta s’ha aprovat per 

75 anys. 

 

I tornem a dir que, un projecte social, de la importància i de les característiques del que es vol 

executar al Camí de la Serra de Ponent 15/17 i 19 de Can Riera, no s’hauria de dur a terme 

donada la OPOSICIÓ VEÏNAL que actualment hi ha. 

 

Senyors i senyores d’ERC podem seure a parlar com hem fet fins ara, sí, però del que es tracta 

no és de canviar el color de la porta o el desplaçament de l’estació transformadora. Es tracta de 

seure a parlar de quina és la ubicació idònia per garantir una vida DIGNA per les persones que 

hi han de viure.  Ara som a temps de buscar entre totes i tots solucions. 

L’AAVV  de Can Riera ens oferim a un diàleg que permeti trobar solució al principal problema 

d’aquest projecte que es la ubicació.  

Cordialment, 

AA.VV Can Riera 

aavvcanriera@gmail.com 


